

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第四十八卷 二期
中華民國一〇五年六月

Vol.48 No.2
June 2016

目錄

Content

- 以國中學生之觀點探討如何增益戶外教室環境教育之成效..... 1665
謝宗儒、林政侑、林昭遠
Enhancement of environment education effectiveness for outdoor classroom using the viewpoints of junior high school students.....
Tsung-Ju Hsieh, Cheng-Yu Lin and Chao-Yuan Lin
- 大肚台地野火風險評估模式建置之研究..... 莊翌琳、蘇潘、林昭遠 1681
Modelling for wildfire risk evaluation in Dadu Terrace.....
Yi-Lin Chuang, Chuphan Chompuchan and Chao-yuan Lin
- 集水區火燒嚴重度與植生恢復率關係之研究..... 詹杭勳、蘇潘、林昭遠 1697
Relationship of Burn Severity and Vegetation Recovery Rate in a Watershed.....
Hang-Hsun Chan, Chuphan Chompuchan and Chao-Yuan Lin
- 以三維數值模型探討滲透異向性對邊坡地下水的影響..... 陸弘哲、張光宗 1709
Three-dimensional numerical analysis for the effects of permeability anisotropy on the groundwater of slopes..... Hung-Che Lu and Kuang-Tsung Chang
- 土壤保水劑對飛砂抑制效率之研究..... 黃隆明、黃律迪 1719
Study on the Aeolian Sand Restrain Efficiency of Soil Water Holding Substance.....
Long-Ming Huang and Lu-Di Huang
- 以 InVEST 模式評估水庫集水區農業非點源污染之防治效益..... 柯佑霖、黃文政 1733
Evaluation of Treatment Efficiency for Agriculture Non-point Source Pollution in Reservoir Watershed Using InVEST Model.....
You-Lin Ke and Wen-Cheng Huang